
Jens Ditlev Lauritzen  
 
 
Jeg er 66 år gift med Marianne og har en søn Christian på 30 år. 
 
 
Jeg er på det nærmeste opflasket med galopsporten siden mit første besøg tilbage i 1957 på Klampenborg.  
Mine bedsteforældre var i mange år ejere og min farmor Lilian Lauritzen deltog som rytter første gang 
kvinder måtte deltage tilbage i 1920’erne. 
Min far som også var involveret i sporten som ejer og opdrætter udover også at deltage i organisationerne 
omkring sporten. 
Jeg har som hesteejer fortsat min fars pseudonym Stald Shaker og har pt. 2 heste alene samt 3 andre som 
delejede. Derudover har jeg også interesser på avlssiden. 
 
Professionelt er jeg i dag bestyrelsesformand for Lauritzen Fonden som blandt andet ejer rederiet 
J.Lauritzen og den kontrollerende aktiepost i DFDS. 
Derudover er jeg formand for Rederklubben under Danmarks Rederiforening, bestyrelsesmedlem af 
MARTEC (det maritime polytekniske universitet) i Frederikshavn og ikke mindst bestyrelsesformand for 
Klampenborg Galopbane A/S. 
 
Der er mange udfordringer indenfor hestesporten, nogle af disse er addresseret i den strategiplan som vi i 
udvalget under DG’s bestyrelse udformede tidligere i år. 
Det er et væsenligt punkt fremadrettet at sørge for at økonomien i sporten håndteres så at samtlige 
interessenter kan se en fremtid med positiv udvikling. 
Jeg er af den overbevisning at, for galopsporten, er et meget tættere Skandinavisk samarbejde/tilknytning 
nødvendig. 
 
 
Mange hilsner  
 
 
Jens 
 


